
Protokół Nr X/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 27 listopada 2024r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  15 Radnych

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:00.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
a) Nr VIII/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 23 października 2024r.,
b) Nr IX/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 19 listopada 2024r.
4. Informacja na temat przygotowania do akcji „zima”.
5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r.,
b) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Zdzieszowice,
c) w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2025,

d) w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej, rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania,

e) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,

f) w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 
do rozpatrzenia skargi,

g) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 
w Januszkowicach,

h) w sprawie opłaty targowej,
i) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.

6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji

Rady.
9. Interpelacje radnych.
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10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
12. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady X Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zaproponował żeby projekt uchwały wprowadzić do porządku 
obrad jako pkt 5 i).

Głosowano w sprawie:
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Zdzieszowic

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem: 
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 1,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
BRAK GŁOSU (1)
Kinga Masaj ada

Ad 3. Przyjęcie protokołów:

a) Nr VIII/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 23 października 2024r.,

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VIII/2024 Sesji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 23 października 2024r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
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ZA: 15,
PRZECIW: O,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,
BRAK GŁOSU: O,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

b) Nr IX/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 19 listopada 2024r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr IX/2024 Sesji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 19 listopada 2024r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 4. Informacja na temat przygotowania do akcji „zima”.

Prezes Spółki „Wodociągi i Kanalizacja” Grzegorz Rybka przedstawił radnym informację na temat 
przygotowania do akcji „zima”.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której udział wzięli Wiceprzewodnicząca 
Rady Klaudia Kazik, Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz 
Nowicki oraz Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Schweda.

Na pytania radnych odpowiedzi udzielił Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel oraz Prezes Spółki 
„Wodociągi i Kanalizacja” Grzegorz Rybka.
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Ad 5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2024r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/68/2024 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r., została podjęta w drodze głosowania, 
wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

b) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych na terenie Gminy Zdzieszowice,

Inspektor w Referacie Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Piotr Lebok omówił 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Zdzieszowice wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wziął Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny.

Na pytanie radnego odpowiedzi udzielił inspektor w Referacie Inwestycji i Pozyskiwania Środków 
Pozabudżetowych Piotr Lebok.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/69/2024 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa
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drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Zdzieszowice, została podjęta w drodze głosowania, 
wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

c) w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2025,

Inspektor w Referacie Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Piotr Lebok omówił 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2025 wraz z korektą.

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wziął Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny.

Na pytanie radnego odpowiedzi udzielili Skarbnik Gminy Jolanta Śledź oraz inspektor w Referacie 
Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Piotr Lebok.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/70/2024 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Zdzieszowice z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2025, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

d) w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej, rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania,

Dyrektor Biura Administracyjno-Ekonomicznego Oświaty Mirosław Czernysz omówił projekt 
uchwały w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej, rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/71/2024 w sprawie przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu 
ich przyznawania, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

e) zmieniająca uchwalę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,

Przewodniczący Rady Marek Skóra omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania i ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/72/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych
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komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

f) w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej w Zdzieszowicach do rozpatrzenia 
skargi,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej w Zdzieszowicach do rozpatrzenia 
skargi.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/73/2024 w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 
do rozpatrzenia skargi, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

g) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Januszkowicach,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Januszkowicach.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że opinia Komisji jest negatywna.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały.
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Głosowano w sprawie:

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 

w Januszko wicach

Uchwała nie została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:

ZA: 0,

PRZECIW: 15,

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,

BRAK GŁOSU: 0,

NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
PRZECIW (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

h) w sprawie opłaty targowej,

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Dorota Sulik omówiła projekt uchwały w sprawie opłaty 
targowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/74/2024 w sprawie opłaty targowej, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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i) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła projekt 
uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr X/75/2024 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne;
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym brał udział:
- w dniu 29 października 2024r. w spotkaniu z pracownikami oświaty,
- w dniu 7 listopada 2024r. w wieczornicy patriotycznej zorganizowanej przez Publiczną Szkołę
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Podstawową nr 3 w Zdzieszowicach oraz Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji 
w Zdzieszowicach,
- w dniu 23 listopada 2024r. w uroczystości pogrzebowej wieloletniego pracownika Urzędu 
Miejskiego w Zdzieszowicach,
- posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się w dniu 25 listopada 2024r. na posiedzeniu 
wspólnym Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu. Na posiedzeniu opiniowano projekty uchwał oraz rozpoczęto analizę 
projektu uchwały budżetowej na 2025 rok.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się w dniu 12 listopada 2024r. Na posiedzeniu 
Komisja przyjęła stanowisko w sprawie skargi na działania Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się trzykrotnie. Pierwsze posiedzenie 
odbyło się w dniu 6 listopada 2024r., na którym analizowano zasady opieki nad zwierzętami 
w Gminie w celu ustalenia praktycznych rozwiązań wspierających organizacje na rzecz zwierząt. 
Kolejne posiedzenie odbyło się w dniu 20 listopada 2024r., na którym Komisja podjęła temat 
ustalenia planu pomocy dla osób zamieszkujących mieszkania socjalne. Ponadto członkowie 
Komisji wzięli udział w posiedzeniu wspólnym Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 
Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 25 listopada 2024r.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji wzięli udział w posiedzeniu wspólnym Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu, Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
w dniu 25 listopada 2024r.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji odbyli posiedzenie w dniu 7 listopada 2024r., na którym 
członkowie Komisji kontynuowali kontrolę egzekucji należności cywilno-prawnych.

Ad 9. Interpelacje radnych.

Radni nie wnieśli interpelacji.

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych
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na poprzedniej sesji.

Ad 11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków głos zabrali:
- Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maria Kampa w sprawie wiat 
przystankowych w Januszkowicach,
- Radny Szymon Kauf w sprawie studzienek przy ul. św. Anny w Rozwadzy,
- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz Nowicki w sprawie 
kontenerów na odpady BIO i częstotliwości ich odbierania,
- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny w sprawie zwiększonej 
opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym w Zdzieszowicach oraz w sprawie składu 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach i I Sesji, która została zwołana na dzień 4 grudnia 
2024r.,
- Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał w sprawie uporządkowania 
terenu alei klonowej przy ul. Akacjowej w Zdzieszowicach,
- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch w sprawie studzienek przy 
ul. Domańskiego w Żyrowej,
- Wiceprzewodnicząca Rady Klaudia Kazik w sprawie studzienki przy ul. Stawowej w Krępnej.

Na pytania radnych odpowiedzi udzielili Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel, Prezes Spółki 
„Wodociągi i kanalizacja” Grzegorz Rybka, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
i Ochrony Środowiska Adrian Zimerman oraz Dyrektor Żłobka Samorządowego w Zdzieszowicach 
Anna Stosiek.

Ad 12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady X Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach. 

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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